
SOZD ASTRA

Vse več proizvodnje
Komunisti sozda Astra so na

problemskt konterenci pretre-
sii vrsto vprašanj o de)u, raz-
voju, planu. obveščenosti in
odnosih znotraj sestavljene
organizaclje. Aslra postaja vse
bolj proizvodni sozd in manj
trgovinski. Z vključevanjem
proizvodnje pa se jačajo bla-
govni tokovi v obeh smereh.
Blagovni tokovi so bili lani
med članicami v odstotkih ce-
lo večji kot je bila stopnja rasti
prihodka sozda navzven. Na
teh relacijah pa prihaja včasih
tudi do problemov predvsem
zaradi plačevanja, kajti pro-
blem nelikvidnosti je vedno
bolj pereč. Članice sozda se
zavedajo, da krizna situacija
zahteva pripravljenost in delo-
vanje v smeri uresničevanja
postavljenih ciljev, Zato so
sprejefi tudf stabitizacijski pro-
gram po vseh DO za letošnje
leto.

Jasno so povedali, da ostaja
izvoz še vedno imperativ in da
bo potrebno prihodek In seve-

da dohodek slalno povečevati.
O delegatskem sistemu pa so
bili mnenja, da je potrebno
najti motivacijo in z delegati
bolje in učtnkoviteje sodelo-
vatl.

Kadri so pomemben ele-
ment razvoja vsake DO \n soz-
da^kcelott, zato bodo kadrom
še nadalje posvečali vso po-
zornost in stalno poveCevali
Število štipendij za deiicitarne
poklice v proizvodnji in zapo-
slovali pripravnike na delovna
mesta, ki zahtevajo višjo ali vi-
soko izobrazbo. Večje proble-
me s kadrl ima trenutno Ste-
klarna v Hrpeljah in Tovarna
organskih kislin v llirski Bi-
strici.

Obveščanje v sozdu bodo
izboljševal i predvsem preko
časopisa sozda za katerega so
se dogovorifr, da ga bo poslaj
prejemal vsak delavec, ker so
ugotovili, da obveSčenost še
ni dobra. Predvsem gre za ob-
veSČenost o probiemih in ob-
veščenost za odločanje, B.P.


